
 

 

2023. évi beszámoló 

Krózser Martin 

EHÖK Elnök 

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

A Nemzeti Közszolgálati Egyetem Hallgatói Önkormányzat Alapszabály 12. § (3) d) pontja 

alapján a Küldöttgyűlés kizárólagos hatáskörébe tartozóan dönt az EHÖK tisztségviselői 

kötelező éves beszámolóinak elfogadásáról. Ennek alapján az alábbi beszámolóban 

szeretném áttekinteni az idei éves tevékenységemet. 

 

Személyes beszámoló 

Az év elején nagy lelkesedéssel és számos megoldandó feladattal vágtam neki az évnek. 

Az előző években hangoztatott „ez a mi évünk lesz” mottó idén is többször elhangzott, 

azonban újabb tényezőkkel és körülményekkel kellett szembenéznünk, amik részben 

segítették, részben pedig hátráltatták a kitűzött célok elérését.   

Azt gondolom, hogy az idei év is számos kihívás elé állított minket, ennek ellenére tovább 

tudtunk fejlődni és számos új területen sikerült a hallgatói önkormányzatnak jelen lennie 

az egyetemi életben. A 2023-as év bizonyos szempontból nyugodtabb volt, mint az ezt 

megelőző két év, azonban az ebben az időszakban történt események (pl: covid) a mai 

napig kihatással vannak a hallgatói közösség egészére.  

Leköszönő elnökként számot kell adnom a szervezet teljesítményéről, illetve saját 

magaméról is. A kezdeti rendszeres kabinetülések és feladatszabások változó 

rendszerességűvé váltak, ennek következtében gyakran csupán „egyről a kettőre” történt 

a Kabinet munkavégzése és a komoly előre gondolkodó tervezés elmaradt, azonban a 

kiemelt hallgatói rendezvényeknél bevált ez a tervezés. Az évben nagyon magas volt a 

Kabineten belüli fluktuáció, hiszen több korábbi tag is leköszönt, így nagy feladat volt az 

új tagok „betanítása” és a tudásátadás, azonban azt gondolom, hogy ez sikeresen 

megtörtént.  

Egy erős csapatra támaszkodtam idén, akik nélkülem is minden folyamatot ismernek. 

Ebből kiemelkedett Rybár Petra elnökhelyettesem, aki mindenben támogatott engem is, 

valamint a Kabinet minden tagját. Az előző évi elnöki feladatvégzéssel ellentétben sok 

operatív munkát is végeztem és sajnos sokszor nem sikerült megtalálni az egyensúlyt a 

tervezés-menedzselés és az operatív munka-napi ügyvitel között, aminek sokszor a 

Kabinettagok itták meg a levét. Ez az elnökhelyettesi és adminisztrációs szint 

túlterheltségét eredményezte.  



 

 

Ennek ellenére voltak sikeres előrelépések a szervezetben. Az új Alapszabálynak 

köszönhetően a döntéshozatal sokkal demokratikusabb lett, hiszen a Küldöttgyűlés – mint 

legfőbb döntéshozó szerv – döntött minden fontos kérdésben, valamint a testületi ülések 

is elérhetőek a honlapon.  

Az idei évben is folytattam a Hallgatói Jogorvoslati Bizottság tagjaként érdekképviseleti 

tevékenységemet, aminek keretében számtalan, akár bíróságig elmenő ügyet tárgyaltunk 

és számos sikert értem el a Bizottság keretin belül.  

Összességében úgy gondolom, hogy egy termékeny év áll az Egyetemi Hallgatói 

Önkormányzat teljes szervezete mögött. Számos hiányosságot és hibát tudnék 

megnevezni a magam vagy a szervezet részéről, de a mérleget tekintve úgy gondolom, 

hogyha elégedettek nem is lehetünk (talán sosem igazán) ebben az évben is számos 

eredményt sikerült elérnünk. Bízom benne, hogy az idei év tapasztalatai, legyen szó pozitív 

vagy negatív tapasztalatokról, feldolgozásra kerülnek a jövőben és azokra építve – ha talán 

más irányokba is – de még tovább tud fejlődni a szervezet. Óriási öröm volt tagja lenni 

ennek a szervezetnek, hiszen számos dolgot kaptam az évek során, amiből többé-kevésbé 

igyekeztem visszaadni mindenkinek valamit. 

Tisztelettel kérem a Küldöttgyűlést a beszámolóm elfogadására! 

 

Egyetempolitika 

Az előző éves rektorváltás következtében kialakult új vezetési struktúra tovább folyatódott, 

így a dékánok (az ÁNTK-n az oktatási dékánhelyettes) szerepe továbbra is meghatározó 

az egyetemi döntéshozatalban, aminek következtében a kari érdekérvényesítés szerepe is 

felértékelődött. Az EHÖK részvétel és ráhatása az egyetem legfelsőbb szintjeire tovább 

nőtt, emellett a kari vezetőkkel is szükséges volt a személyesebb és közvetlenebb viszony 

kialakítása. 

Az érdekérvényesítési stratégia 2023-ban is az volt, hogy az egyetemi vezetőkkel 

folytatódjon a jó személyes viszony ápolása, hiszen sokkal könnyebben és 

eredményesebben tudtunk fellépni a szívélyes viszonynak köszönhetően. Ennek 

fókuszában az oktatási rektorhelyettesi terület, a Kommunikációs és Program Igazgatóság, 

a fejlesztési rektorhelyettesi portfólió és a Gazdasági Hivatal állt. 

Az Oktatási rektorhelyettessel fenntartott kapcsolatunk az év során kiegyensúlyozottnak 

bizonyult; ellentét nem alakult ki köztünk, ami a kétoldalú konstruktivitásnak volt 

köszönhető. A rendszeres hétfői megbeszélések során mindig lehetőségünk volt kifejteni a 

véleményünket a hallgatókat érintő kérdésekben. Ugyanakkor meg kell jegyezni, hogy 

ezeknek a véleményeknek és javaslatoknak nem mindig volt egyértelmű és érezhető 

hatása. Mindazonáltal elmondható, hogy a kapcsolatunkban elért eredmények között 

szerepel a Ludoviceum Kupa, az idei többkörös HKR módosítások, amelyek mind az 

együttműködés eredményét tükrözik. 



 

 

A Kommunikációs és Program Igazgatósággal való viszony még közvetlenebb és barátibb 

lett, aminek az a háttérben lévő oka, hogy szorosabbra fűztük a közös szervezést a kiemelt 

rendezvények során. Sokkal erőteljesebben támaszkodjunk a KPI szakértelmére és 

munkatársaira, hiszen ebben az évben már ők is sokkal tapasztaltabbak lettek a kiemelt 

hallgatói rendezvények terén. Kiemelkedő szakmai és személyes kapcsolat alakult ki 

különösen a Rendezvény és Program Iroda munkatársaival. 

A Gazdasági Hivatallal sikerült normalizálni a viszonyunkat, itt is szívélyesnek mondanám 

a Főigazgató Úrral közös kapcsolatot, amelyben nagyban segített minket a kollégiumi díj 

emelésénél is. Ezen kívül bármilyen gazdasági jellegű kérdés vagy szerződés 

egyeztetésénél készségesen álltak segítségünkre. A rendezvényeink szervezésekor mindig 

többkörös előzetes egyeztetésre került sor, amely garantálta, hogy az események 

pénzügyi lábai adottak voltak a szervezés során. Nagy sikernek tartom, hogy az év elején 

megkapott költségvetési megszorítás ellenére a teljes idei évre előirányzott dologi 

költségvetésünkből tudtunk gazdálkodni, amiben természetesen Főigazgató Úr segítségét 

is szeretném kiemelni.  

Az idei évben nagy hangsúlyt fektettünk a fejlesztési rektorhelyettesi területre is, hiszen 

több hónapon keresztül vártuk a végleges döntést, hogy a felügyeletünk átkerül-e ide vagy 

sem. A személyi változás előtt elindult a hallgatói életút koncepció többszöri egyeztetése, 

azonban a személyi változás után kapott igazán új lendületet az együttműködés, hiszen 

2019 után ismét volt hallgatói elégedettségmérés, a hallgatói életút koncepción is tovább 

dolgoztunk, a megszűnő két legtöbbet használt online adatbázis előfizetése is tovább 

folytatódott, valamint a szervezett szakmai gyakorlatok lehetőségéről is több körben 

egyeztettünk, ami a jövő évben is folytatódik majd.  

Az idei évben is több összeütközés volt a dékánok, dékánhelyettesek és a kari 

részönkormányzatok között, azonban szükséges a helyén kezelni ezeket a konfliktusokat 

a jövőben.  

A tavaszi időszakban megtörtént a Hallgatói Követelményrendszer szabályzatainak 

módosítása is, amely keretében a számos javaslatunkat fogadta be az Egyetem. Ehhez 

kapcsolódóan az Egyetem ismét kezdeményezte a kollégiumi térítési díjak növelését. Az 

Egyetemmel folytatott előzetes tárgyalások során egy kisebb összegű emelést javasolt az 

Egyetem. A hallgatói konzultáció idén is sikeres volt, és a Szenátust megelőzően, valamint 

az ülésen is be tudtuk csatornázni a hallgatói érdekeket, az pedig külön sikernek számít, 

hogy történelmi eredményt mutattunk fel el közösen csapatként, amivel elértük, hogy a 

Szenátus ne támogassa a kollégiumi díj emelését. A jövőre nézve az ilyen és ehhez hasonló 

helyzetekben jó gyakorlat maradhat a hallgatói kérdőíveztetés. 

Az idei évben új lendületet kaptak a képzésfejlesztési hallgatói beszélgetések, amiknek 

köszönhetően már most értékes javaslatok és vélemények fogalmazódtak meg az 

egyetemi élettel és az oktatással kapcsolatban, amik már az Oktatási és Tanulmányi 

Irodához is eljutottak. A jövőben is kiemelten szükséges foglalkozni ezzel a területtel, 



 

 

hiszen talán ez az egyetlen visszajelzési forma az Egyetem felé az oktatással kapcsolatban, 

ami nem az EHÖK-től jön.  

Külön öröm volt számomra, hogy két év után újra meglátogathattuk a szolnoki campust 

és az ott tanuló hallgatótársainkat és végre a régen megígért csocsóasztallal tudtunk picit 

segíteni a hallgatói életet.  

Összességében partnerként tekint ránk az Egyetem vezetése, hiszen számos ügyben 

kérdezték meg a véleményünket, valamint a fontosabb egyetemi döntéshozatalok 

előkészítésébe is becsatlakozhattunk. Sikerült megerősíteni az egyetem döntéshozóival és 

vezetőivel a kapcsolatot, ami új lehetőségeket nyitott meg és bízom benne, hogy a jövőben 

is megnyit az EHÖK előtt. 

 

Szervezeti struktúra 

Az új Alapszabálynak köszönhetően véleményem szerint sikerült egy sokkal rugalmasabb 

és hatékonyabb szervezeti működésre átállni a statútumrendszer következtében. Ahogy 

azt előre tudtuk, nem lett tökéletes az előző évben elfogadott szabályzó, azonban az idei 

módosítással a hiányosságok döntő többségét sikerült pótolni. Nagy feladat volt az év 

elején a statútumok megalkotása és egységesítése, azonban véleményem szerint az eltelt 

idő mutatja a hatékonyabb működést.  

Ahogy az elején írtam, sokkal demokratikusabb lett a szervezet az új Alapszabálynak 

köszönhetően, mivel a Küldöttgyűlés hatáskörébe került minden fontos döntés, valamint a 

testületi ülések dokumentációi is feltöltésre kerülnek a honlapra. A kari képviselők 

általános és rendszeres találkozási formájának szánt Küldöttgyűlés többször csak a 

„kötelező körök” letudása volt, így a jövőben érdemes elgondolkodni, hogy milyen 

formában lehet ezeket a találkozási alkalmakat kivitelezni. 

A Kabinet esetében a már említett rendszertelen feladatszabások és kabinetülések hiánya 

nehezítette a munkát. Sajnos ebben az évben is ugyanabba a hibába estünk, mint az előző 

években, az adminisztrációs feladatellátásra és a napi ügyvitelre áldoztuk az energiánkat 

a szervezeti ügyek vitele helyett.  

Ennek ellenére a két szervezetfejlesztő alkalom jól sikerült, hiszen nem csak a személyes 

képességek, hanem a képviselők szaktudása is fejlődött, ezen kívül volt lehetőség a karközi 

ismerkedésre. A jövőben mindenképpen törekedni kell a magas részvételi szám 

garantálására, valamint további karközi programok megszervezésére. 

Az idei évben megalakult az EHÖK Nemzetközi Bizottság, amelynek jelenleg még nem 

kiforrott a működése, ami több okra is visszavezethető többek között az én hibámból is 

eredően, azonban a jövőre nézve mindenképpen bizakodásra ad okot, hogy dedikált 

kabinettag fog a nemzetközi területtel foglalkozni. Ettől függetlenül az idei évben sem volt 

elhanyagolva a nemzetközi terület, hiszen rengeteg aktív tag mutatott lelkesedést a 

nemzetközi hallgatói ügyek és feladatok iránt.  



 

 

Adminisztráció 

Az adminisztráció területén sokat fejlődtünk már az előző évhez képest is. Az 

adminisztrációs referens az év folyamán végig összefogta a kari adminisztrációs 

referenseket és mindenben próbált nekik segíteni. Az iktatórendszer új funkciókkal is 

bővült, aminek köszönhetően elkezdődött fokozatosan a papír nélküli iratkezelés is, ami 

viszont a jövőben még több feladatot fog jelenteni a Kabinetnek. Az őszi kari 

részönkormányzati választások kapcsán kifejezetten sok felmerülő problémára sikerült 

megoldást találni adminisztrációs szempontból. Folyamatos volt a weboldalra történő 

feltöltés, valamint az ösztöndíjeljárások adminisztrációja is zökkenőmentes volt az évben. 

Idén is óriási mennyiségű akta készült el, amik kapcsán az iratkezelési protokollnak, 

valamint a vonatkozó belső szabályzóknak megfelelően jártunk el. Év elején sikeresen 

teljesítettük az 2018-19 évre vonatkozó irattárazást is, valamint már a 2020-as iratok 

lezárása is megtörtént. Emellett a működéshez szükséges Service Desk igények is az év 

folyamán folyamatosan elküldésre kerültek.  

Ismét óriási sikert aratott a hallgatói parkolás. Az idei évben többször is felülvizsgáltuk a 

pályázati felhívást, valamint a Campus Főigazgatói utasítás módosítását is 

kezdeményeztük, hogy a gyakorlathoz igazíthassuk az anyagokat. Sokkal átláthatóbb és 

sztenderdizáltabb lett az eljárás, nagyon részletes segédanyagokat is készítettünk 

hallgatótársainknak, ennek ellenére továbbra is sok volt a hibásan beadott pályázat. Ennek 

további javítására a tervek megvannak a jövőre nézve, hogy még jobb legyen az eljárás. 

Az év során rengeteg megkeresés érkezett hozzánk, hogy eseti jelleggel milyen 

lehetőségek vannak a parkolásra. Az őszi pályázat során több, mint 220 pályázatot 

bíráltunk le.  

 

Gazdasági ügyek 

A gazdasági ügyek terén a gazdasági elnökhelyettes irányításával sikeresen és 

fegyelmezetten tudtuk végrehajtani a költségvetést, amely a hatékonyságnövelés 

jegyében zajlott. Kitűzött célunk volt idén is, hogy a 2023-as költségvetés stabil legyen, 

ám a megnövekedett munkamennyiség miatt többször is módosítottuk a költségvetést.  

Az ösztöndíjkeretek felhasználása hatékony volt, a közéleti keretösszegek felosztása 

kapcsán több alkalommal is konfliktusos volt az eljárás. A demonstrátori eljárás 

újraszabályozására az idén sem nem volt kapacitás, viszont a jövőben érdemes lehet a 

rektori utasítás felülvizsgálatát kezdeményezni.  

A szociális ösztöndíj bírálási eljárás reformja a szabályozási oldalon nem valósult meg teljes 

mértékben, hiszen ősszel (és még most is) több technikai jellegű HTJSZ módosítás 

szükséges, azonban az új rendszernek köszönhetően a magyarországi felsőoktatási 

intézmények között a mi eljárásunk a legjobb. A felsős és elsőéves nyári kollégiumi felvételi 

eljárás kapcsán sajnos a gazdasági elnökhelyettesnek több alkalommal is aktívan kellett 

beavatkozni az eljárásokba.  



 

 

Az év végi Alapszabály módosításkor az EHÖK Küldöttgyűlés megszavazta, hogy 

létrejöhessen az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat Diákjóléti Bizottsága. Fontos előrelépés 

a bizottság létrejövetele a jövőre nézve, hogy a bírálások egységesítése, valamint az 

adminisztráció összehangolása megtörténjen. 

A dologi költségvetés kapcsán az idei évben is az a veszély fenyegetett minket, hogy nem 

kapjuk meg az előirányzott teljes éves költségvetésünket, ennek következtében a Kabinet 

rendezvényeit elhalasztottuk, hogy a kari részönkormányzatok rendezvényei zavartalanul 

megrendezésre kerüljenek. Végül a Gazdasági Hivatallal történő sikeres egyeztetések 

következtében az előzetesen előirányzott teljes dologi költségvetéssel tudtunk 

gazdálkodni.  

A jövőre tekintve lehetséges kihívást jelenthet a dologi költségvetésük összegének 

stagnálása, hiszen minden évben az infláció mértékével csökken a keretünk, ami később 

nem lesz fenntartható, főleg a zenés-táncos rendezvények kapcsán. 

A több évig halogatott év végi ösztöndíjak megreformálására is sor került, hiszen még 

tavasszal megtörtént HTJSZ módosítás. Ennek köszönhetően a bírálásban sokat fejlődtünk, 

azonban idén több új kérdéssel és kihívással kerültünk szembe az eljárás során, ami miatt 

a döntések is késtek, de egy újabb szabályzatmódosítás megoldotta a helyzetet, azonban 

ezen a területen is az aktuális pályázati eljárás fogja megmutatni a további esetleges 

szabályzat módosításokat. 

 

Kollégiumi ügyek 

A kollégiumi ügyek az idei évben is a szakterületek közül a legönjáróbban haladtak, amely 

a kollégiumi elnökhelyettes tapasztalatának és munkájának köszönhető. A Kollégiumi 

Osztállyal való nagyon szoros együttműködés töretlenül folytatódott tovább. Az eljárások 

során több hiba is volt, azonban ezeket a kollégiumi elnökhelyettes iránymutatása szerint 

orvosolták a képviselők. A kollégiumokat érintő karbantartási problémák jelezve lettek az 

Egyetem vezetése felé, így bízom benne, hogy a jövőben ezek is megoldásra fognak 

kerülni.  

 

Kommunikáció 

A kommunikáció terén nagyjából a tervek szerint zajlottak a folyamatok, azonban a 

kommunikációs elnökhelyettes feladatai még hangsúlyosabban kiegészültek egyes 

együttműködések fenntartásával (fél évig Csata, GyDSZ, frissdiplomás…). Egyre több 

munka és szakmai gyakorlati lehetőség megkeresés érkezett hozzánk, valamint 

dinamikusan nőtt a piaci együttműködések és megkeresések száma: színházak, 

pályázatok, kávézók stb. Az idei évben hetente több belsős és külsős 

rendezvénypromótálási megkeresés is érkezett, amelyek sokszor dömpingszerűek voltak. 

Ez részben el is vette többször a saját kommunikáció lehetőségét, viszont azt is 



 

 

megmutatja, hogy jól működik a terület. A grafikai megjelenések minden esetben 

kreatívok és esztétikusak voltak. A jövőben mindenképpen több hangsúlyt kell fektetni az 

eredménykommunikációnak, valamint a Kabinet tevékenységének. 

 

Rendezvények 

A rendezvények terén jellemző volt, hogy adminisztrációs oldal a legtöbb esetben 

ütemezetten és jó időben zajlott. A kari rendezvényeseknél tapasztalható fluktuáció okán 

sokszor nem volt meg a kellő tudásátadás, azonban az adminisztrációs referens 

mindenkinek ott segített, ahol tudott. A kari rendezvényesek és az EHÖK 

rendezvényszervező referense között napi szintű kapcsolattartás zajlott az egész évben. 

Sikeres volt a dedikált rendezvényszervező referensi portfólió létrehozása, hiszen sokkal 

nyomon követhetőbbek voltak így a kari folyamatok is, valamint a Campus XXI. Szolgáltató 

Nonprofit Kft.-vel is szorosabb viszonyt sikerült kialakítani. Ennek köszönhetően a sikerült 

sztenderdizálni a rendezvényekkel összefüggő adminisztrációs folyamatokat. 

A rendezvények kapcsán az óriási mértékű inflációval kellett szembenéznünk, valamint a 

zenés-táncos rendezvények esetén a fellépői piac szűkösségével, ami sokszor 

eredményezte azt, hogy „húzónevet” nem tudtunk elhívni, így ugyanazok a dj-k voltak a 

legtöbb rendezvényen. A rendezvényszervező szolgáltatók kapcsán a piacosítás többé-

kevésbé sikerült, azonban ennek kapcsán szükséges a beszerzési eljárások áttekintése és 

módosítása.  

A kiemelt hallgatói rendezvények tekintetében volt a legszembetűnőbb az infláció, hiszen 

az idei gólyatábor költségei majdnem a duplájára emelkedtek. Összességében az idei 

évben óriásit fejlődtünk a kiemelt hallgatói rendezvények kapcsán a Kommunikációs és 

Program Igazgatósággal közösen, hiszen a határidőknek köszönhetően minden feladattal 

idő előtt végeztünk, ami szerencsére a rendezvények színvonalára is nagy pozitív hatással 

volt. Nagy hangsúlyt fektettünk az adminisztrációra, valamint a logisztikára is, ezen kívül 

minden szerződés esetében a Közbeszerzési Irodával közösen folytattuk le az eljárásokat. 

A zenés-táncos rendezvények esetében sokszor nehezítő tényező volt, hogy már minden 

alkalommal szükséges volt a szerződéskötés, így az egyetemi szervezeti egységekkel 

történő egyeztetések több alkalommal elhúzódtak. Az idei EFOTT Fesztivál, valamint POP 

kitelepülés kapcsán egy pénzügyileg jó megállapodást sikerült elérni a szolgáltatóval, 

hiszen idén a saját dologi költségvetésünkből volt szükséges finanszírozni a két 

rendezvényen való részvételünket.  

Az idei évben is megrendezésre került a Ludoviceum Kupa, azonban az Oktatási és 

Tanulmányi Irodával közösen levontuk a következtetéseket. A feladatokat kreatívan 

készítettük el, és a jelentkezett csapatok is az ütemezésnek megfelelő időben teljesítették 

a feladatokat, azonban a verseny már a harmadik koncepciójában futott, és kissé 

elvesztette érdekességét. Ennek ellenére érdemes megőrizni az alternatív történelmi 

vonalat, azonban szükséges újragondolni a megvalósítást.  



 

 

Gyűrűavató 

A Gyűrűavató múlt éven megújított struktúrája idén is bevált és megőrizte a 

hagyományokat. A tavalyi visszajelzések okán nagyobb helyszínt kerestünk a 

rendezvénynek, ezért tartottuk végül az Oktatási Központ Aulájában. Az idei évben 

rekordszámú hallgatótársunk rendelt egyetemi gyűrűt, ami remélhetőleg a jövőben is 

folytatódik. Több hátráltató tényezővel is szembe kellett néznünk az esemény zenés-táncos 

részénél: a rendezvény dátumának csúsztatása, az utolsó pillanatos rektori elképzelés és 

koncepció megalkotása és egyeztetése, valamint a rendezvényszervező hiányosságai 

miatt. Ennek ellenére sikeresnek mondanám a rendezvényt.  

Gólyatábor 

A Gólyatábor kapcsán januárban kaptunk egy rektori feladatot, hogy vizsgáljuk meg, 

megvalósítható-e a Ludovika Campuson a tábor. Egy sok körben egyeztetett, megalapozott 

indikatív árajánlatokkal és költségvetési tervvel ellátott koncepció bemutatása volt 

szükséges ahhoz, hogy Tatán maradjon a gólyatábor. Ezek után Fenntartói kérésre egy 

újabb koncepció megalkotása volt a feladatunk, amiben megjelennek a Ludovikás 

hagyományok.  

Az összegyetemi tematika idén is jó ötlet volt, azonban szükséges volt átgondolni a 

megvalósítását, de ez határozottan javította a rendezvény színvonalát. Az előző évben 

levont következtetések és tapasztalatok alapján került átstrukturálásra többek között a 

regisztráció, az összegyetemi program és a pólóbeszerzés is. Az adminisztráció terén idén 

is jelentős javulásokat értünk el, a szerződések szorosabban fogásával javult a szolgáltatók 

színvonala, amely az értékelésben is látszott. A rendezvényélmény a programok 

összehangoltsága miatt szintén javult. Azt gondolom, hogy mind a szervezésben, mind a 

lebonyolításban egy nagyon sikeres rendezvény van a hátunk mögött, hiszen ez volt az 

első gólyatábor, amikor komolyabb biztonsági és egészségügyi probléma nélkül zajlott le 

a rendezvény. Ennek ellenére több személyes konfliktus és egyedi problémák nehezítették 

az eseményt.  

Gólyabál 

A Gólyabál 2023-ban is Ludovika Campuson került megrendezésre. A gazdasági helyzet 

ismét nehezítő körülmény volt, azonban Gazdasági Főigazgató Úr, Kommunikációs és 

Program Igazgató Asszony, valamint a mi összefogásunknak köszönhetően sikerült 

megoldani a költségvetési problémát. A bál kifejezetten jól sikerült, az előző évhez képest 

15%-kal volt magasabb a jegyeladások száma. Ebben az esetben is a múlt évi 

tapasztalatok levonását követően döntöttünk az állófogadás új helyszínéről, valamint a 

díszlet megvételéről. A partnerek megfelelő szolgáltatási színvonalat nyújtottak, valamint 

a múlt évi tapasztalatok után gördülékenyebb volt szervezési és lebonyolítási folyamat 

házon belül és házon kívül is. 

 



 

 

Sport és kultúra 

Az év elején aktív együtt-gondolkodás és stratégia alkotási folyamat vette kezdetét a 

Ludovika SE-vel, valamint az RTK Testnevelési és Küzdősportok Tanszékkel, aminek célja 

az egyetemi sportstratégia megújítása volt. Ez azonban sajnos végül nem került a 

döntéshozók elé, azonban nagyon sok potenciál található ezen a területen, hiszen 

konstruktív javaslatokat tettünk le az asztalra, amit a későbbiekben lehet használni. Ezen 

kívül a Ludovika SE-vel is szorosabb lett az együttműködésünk, hiszen közösen 

önkénteseket toboroztunk az atlétikai vb-re. Szervezési oldalon az NKE Liga őszi és tavaszi 

fordulójának Sportirodával közös lebonyolítása volt idén is a legnagyobb feladat. A jövőben 

érdemes lehet egy-egy napos, akár karok közötti sportbajnokságokat lebonyolítani. Az 

előző év végén elindult sportnagyköveti rendszer átalakítása miatt átalakult a portfólió és 

a legtöbb esetben a tanszéknek segítenek a sportnagykövetek, valamint a MEFOB 

bajnokságok szervezésében vesznek részt. 

Felülvizsgáltuk a Vers, Novella- és Fotópályázatot, egyeztetve a kultúrkörökért felelős 

személyekkel. Általában az őszi félévben tapasztalunk nagyobb aktivitást, így a díjátadót 

az új pályázat kiírásáig toltuk el. A témajavaslatokat egyeztettük az érintettekkel, hogy 

minél részletesebb és aktuálisabb feladat kerüljön a hallgatók elé. 

 

Együttműködések 

A HÖOK-kal és a hallgatói céghálóval még szorosabb kapcsolat folytatódott. Az NKE a 

legmeghatározóbb egyetemek közé tartozik az országos képviseleten belül. Az idei évben, 

valamint jövőre is választmányi tagként és póttagként is részt veszünk a munkában. Az 

országos programokon való részvétel, valamint a korábbi BRSZ-tag egyetemekkel való 

együttműködésnek köszönhetően megalakítottuk a Budapesti Lakhatási Szövetséget is, 

ami a felsőoktatási kollégiumokkal, valamint housing szolgáltatásokkal foglalkozik. Ezen 

kívül továbbra is aktív tagjai vagyunk a HÖOK munkacsoportjainak és akadémiáinak is. 

Mindenképpen szükséges a HÖOK-kal, valamint a többi egyetemmel kialakított jó viszony 

fenntartása. 

Ezen felül tovább folytatódott a frissdiplomás.hu weboldallal, a Local Hero Tourral, a 

Scrutonnal, több színházzal, több egyéni vállalkozóval is erős kapcsolatunk, valamint új 

kapcsolatot sikerült kialakítani többek között a GYDSZ-szel, a Scruton-nal, a Környezeti 

Fenntarthatósági Intézettel, a Tranzittal, a Prokon Egyesülettel, a Fiatalok Batthyány 

Körével, valamint felélesztettük a kapcsolatot a DÖK-kel is. Ezek mellett egyre több munka 

és szakmai gyakorlati lehetőséget kapunk akár közigazgatási szervektől, akár a 

versenyszféra szereplőitől.  

Budapest, 2023.12.11. 

Krózser Martin s.k. 

 



 

 

 


